
ZÁPIS 
z jednání Kulturní komise Rady města Chrudim 

Středa 9.4. 2025, Galerie Muzeum Chrudim 
3. jednání v roce 2025 (veřejné) 

 
Komise má 13 členů  
Přítomni: Marika Komárková, Adam Bleha, Jitka Čermáková, Martin Dytrt, Richard Herbst, 
Kateřina Jánská, Alena Kašparová, Kristýna Kudrnáčová, Jakub Skřepský a Libor Štumpf. 
Omluveni: Roman Fišer, Klára Habartová a Olga Havlíková 
Dále omluvena: Blanka Pavlišová 

Jako ověřovatelka zápisu byla navržena Kateřina Jánská 
HLASOVÁNÍ: 10 pro, 0 proti, nikdo se nezdržel – návrh byl přijat. 
 

Program: 
1) Pokračování v návrhu ceny pro Osobnost města Chrudim 
2) Dotace na kulturu v jiných městech 
3) Využití staré radnice – plánované změny 
 

1) Pokračování v návrhu ceny pro Osobnost města Chrudim 
Člen komise Jakub Skřepský informoval o postupu v přípravě svého návrhu. Přislíbil na 

podzimním jednání KK předložit finální verzi návrhu včetně použitého materiálu a 

předpokládaných nákladů. 

Předsedkyně KK vyjádřila pochybnosti o původně navrhované lokaci na podezdívce bývalého 

Modestinova domu (mezi kostelem a Balustrádou).  

Členové komise byli vyzváni k hledání vhodnějšího místa. Členka komise Kateřina Jánská 

navrhla zeď mezi Klášterními zahradami a Vivantisem . Komise se prozatím na umístění 

návrhu pana Skřepského nedohodla.  

2) Dotace na kulturu v jiných městech 
Kulturní komise se seznámila s rozdělováním dotací ve městech, která se počtem obyvatel blíží 
Chrudimi za účelem objektivního náhledu na rozdělování financí určených na dotace. 
Vzhledem k velkým rozdílům v systému poskytování dotací v různých městech, zůstává tato 
problematika otevřená do příštího jednání. Komise se zaměří nejen na počet obyvatel a výši 
dotace určené na kulturu, ale také na počty žadatelů o dotaci a další aspekty. 
 
3) Využití staré radnice – plánované změny 
Členové komise byli seznámeni s dosavadními návrhy na využití prostor staré radnice a 

vyzváni, aby se nad možnostmi využití těchto prostor zamysleli sami. Proběhl krátký 

brainstorming, z něhož vzešlo následující: 

1) prostory Staré radnice by se měly maximálně využít pro potřeby Informačního centra, aby 

bylo moderní a přitažlivé pro turisty. 

2) reprezentační místnost pro VIP hosty shledává komise zbytečnou. Bylo by třeba i zázemí 

pro přípravu občerstvení; navíc by představitelé města museli přebíhat ze svých kanceláří 

sem.  



3) Vybudování takového muzea, které by bylo pro turisty přitažlivé (s interaktivními prvky) by 

bylo příliš nákladné. Pravděpodobně by zde nebyla ani návratnost, protože se nepředpokládá 

vysoká návštěvnost. Jako přitažlivější se jeví "zážitková" místnost/ místnosti pro děti; jakési 

dílničky inspirované dílem a vynálezy Josefa Ressela, kde by si děti mohly mnohé věci 

vyzkoušet, osahat a samy vytvořit. Návrhem vybudování muzea se komise bude zabývat 

opětovně, až bude přítomna ředitelka Regionálního muzea, paní Klára Habartová. 

4) Zbylé prostory komise považuje za vhodné využít pro kanceláře a sklady, pro které 

momentálně není dost prostoru jinde. 

 

Termín dalšího jednání byl stanoven na 11.6.2025. 
V Chrudimi 12.4. 2025 
                                                                                               

…………………………………                                             …………………………………… 
Zapsala Marika Komárková                                                 zápis ověřila Kateřina Jánská 
 

 


